

Protokoll fört vid styrelsemöte för KogVet

Datum 2024-10-22

Närvarande: Linn Sundin, Agnes Franzén, Linn Norman, Albin Färm, Vilma Andersson, Clara Lidquist, Ida Desvall, Millie Johansson.

Ej närvarande: Yo Borg, Julina Sahlberg

Plats och tid: SH62, 12:15.

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötets ordförande Linn Sundin förklarar mötet öppnat kl. 12:10.

§ 1.1 VAL AV TVÅ JUSTERARE

Till att justera protokollet valdes Linn Sundin och Agnes Franzén.

§ 1.2 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNINGEN

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.

§ 1.3 GENOMGÅNG AV TIDIGARE MÖTESPROTOKOLL

Informatör ger återkoppling från det senaste mötet.

§ 2 BORDET RUNT

Varje styrelseledamot ger återkoppling på vad denna har gjort sedan senaste mötet.

§ 2.1 ORDFÖRANDE

Börjat luska och söka info om stadgar och hur vi går till väga för att ändra dem, kontaktat stadgetolkare Isak. Svarat på mail, hjälpt KVVIT med salar och nycklar.

§ 2.2 KASSÖR

Inte haft jättemycket men haft koll på mailen, brevlådan och fått pengar från spons.

§ 2.3 INFORMATÖR

Laddat upp protokoll på hemsidan och läst på lite om stadgarna.

§ 2.5 AMO

Mejlade baljan, gick på KVVIT.

§ 2.6 MANA

Fortsatt kontaktat företag för spons KVIA (har fått RedBull och kanske Celsius som sponsor. Fått lite uppdatering gällande ovvarna (de kom till Arlanda i söndags). Försökt lämna ut ryggsäckar till de få som har sina kvar, utan framgång.

§ 2.7 MYSA

Försökt hitta plats för mini saft.

§ 2.8 UB

Har haft kontakt med unicrew, de är intresserade. Fastställa tid och har bokat klassrum R..? Avslutat student ärendet ang ettan. Även fått in svar från formuläret ang digitala tentor.

§ 2.9 MÄSTERICHEF

Haft möten angående Flashback och Helan och halvan.

§ 2.10 UTRIKESANSVARIG

Har bokat möte med dem från Nederländerna.

§ 2.11 ALUMNIANSVARIG

Jobbar på med KVIA.

§ 3 DAGENS PUNKTER

§ 3.1 MÅL & VISION MED STYRELSEN

Varvet runt:

Vad har jag för mål med styrelsen?

Hur prioriterar jag styrelsen?

§ 3.2 HÖSTMÖTET

Bara lite avstämning, baguetter från Baljan?

Fika, har vi tillräckligt?

Boka in ett möte med "Stadgar gänget" ja skriver förslag på messenger senare.

§ 3.3 KODSTUGA

Något som behöver göras?

§ 3.4 SEKT-MÖTE

Linn S har möte med ordförande och StuFF i eftermiddag, något speciellt ni vill att jag tar upp?

Fråga om äskning om pengar för baljanmackor.

§ 3.5 MÅNADSBREV

Någon som vill ha med något speciellt?

- Kognitivet vill ha med Flashback + Taggpubar 28/10 & 5/11
- AKVIA lunchevent. (Workshop) AI-CV stuga. Bjuds på sushi från Tomi Sushi 20/11!

§ 3.6 NYA HEMSIDAN

Idéer och önskemål på vad som ska finnas med på nya hemsidan:

- bilder från event (bildmappar)
- eventkalender
- spons, företagen vill att de ska ligga på framsidan så de syns och när man klickar på loggan ska det finnas en infotext om dem.
- se till så att hemsidan är attraktiv, det ska inte vara svårt att navigera sig på den.

§ 3.7 KORT FRÅGA OM SPONS

Ska vi välja Celsius eller Redbull?

§ 3.7 MINI-SAFT

Vart kan vi vara?

§ 4 ÖVRIGA FRÅGOR

§ 4.1

§ 5 NÄSTA MÖTE

Nästa möte är 2024-10-29 kl 15:00 i R22

§ 6 BORDET RUNT

Varje styrelseledamot dokumenterar vad som ska göras till nästa möte.

§ 6.1 ORDFÖRANDE

Möte med KodVet med Linn N och Agnes på tors 24/10, höra med revisor och StuFF när de kan komma och besöka möte.

§ 6.2 KASSÖR

Betala alla fakturor och skicka över pengar till de som inte fått de än. Fortsätta med min bokföring och kolla med Bella hur de gjorde förra året med budgetering inför höst-vårmetet.

§ 6.3 INFORMATÖR

Möte med Kodvet, börja med novembers månadsbrev, gå på kodstuga.

§ 6.5 AMO

AMO-råd. kolla om studieplats definitioner ska vara med i månadsbrev.

§ 6.6 MANA

Svara Celsius, möte med Julina och Clara om KVIA. Ta emot ovvar, haft event med Akademikerförbundet,

§ 6.7 MYSA

Dela ut märken en sista gång, fortsätta jobba med mini saft. Möte med Julina och Vilma om miljöevent.

§ 6.8 UB

Fixa inför systugan. Ub-möte idag.

§ 6.9 MÄSTERICHEF

§ 6.10 UTRIKESANSVARIG

Vara med på kodstuga. Ha möte med Nederländerna. Ringa för att eventuellt boka lokal inför mini-saft.

§ 6.11 ALUMNIANSVARIG

Läsa på om stadgar.

§ 7 MÖTETS AVSLUTANDE

Mötets ordförande Linn Sundin förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Sekreterare: Linn Norman



Ordförande: Linn Sundin



Justerare: Linn Sundin


.....

Justerare: Agnes Franzén


.....